



Ref: 812/02/02/1/1208920

03/07/2012

Circular

تعميم

Training of Animal Farm/ Animal Pen Supervisors

تدريب المراقبين بالمزرعة / العزبة

To All Respected owners of Animal farms and Animal pens in Dubai
Dubai Municipality presents its compliments and wishes,

السادة/ أصحاب المزارع والعزب بإمارة دبي

تهديكم بلدية دبي تحياتها ،،،

Based on Dubai Municipality's keenness to protect public health and ensure the health and safety of animals and animal products in animal farms and animal pens in the Emirate of Dubai, please be informed of the formation of a specialized Veterinary medical team in the Veterinary Therapeutic Unit, Veterinary Services Section of Dubai Municipality, to implement the initiative for training animal farm / animal pen supervisors on the desired health standards and requirements.

انطلاقاً من حرص بلدية دبي على حماية الصحة العامة وحرصاً على صحة وسلامة الحيوانات ومنتجاتها في المزارع والعزب بإمارة دبي، نحيطكم علماً بأنه تم تشكيل فريق طبي بيطري متخصص بشعبة المعالجة البيطرية - قسم الخدمات البيطرية ببلدية دبي، لتنفيذ مبادرة تدريب مراقب مزرعة/ عزبة على المعايير والاشتراطات الصحية المطلوبة.

To apply for registration of Supervisor's training please contact Dr. Padinhar Abubaker on Tel: 050 – 3455124.

لطلب تسجيل تدريب مراقب، يرجى التواصل مع الدكتور/ بادنهار أبوبكر على الهاتف رقم 050-3455124.

For information and enquiries please contact DM Call Center on 800 900

للملاحظات والاستفسارات يرجى الاتصال على مركز الاتصال رقم:800900

Thanks for your co- operation

شاكرين حسن تعاونكم

أحمد حسن الشمري
مدير إدارة خدمات الصحة العامة بالإنابة
Ahmed Hassan al-Shammari

